
 会员专区

帐号：  

密码：  

   登录 注册

了解会员服务

 广告贴吧

锂离子电池材料  

我公司主要从事锂离子正极材料
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洁纶易纺科技-抗菌纤维  
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    摘 要  新材料是中国的强项，与国外水平差距相对较小。可以预见，未来新材料是中

国自主创新取得实质性突破的一个关键领域。就2005～2006年发展比较突出的半导体照明

（LED），薄膜晶体管液晶显示器，多晶硅及光伏，有机硅，聚氨酯及MDI，锂离子电池，永

磁材料，纳米材料，环境材料等产业做了简介。 
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The Fast Developing Advanced Materials Industry in China
LI Kejian1 , YANG Lanfang2,MIAO Zhenhua2 ,LI Jing2 , 

(1 Deputy Secretary-General of Advisory Committee of National Advanced Materials Industry 

Developmental ,Beijing 100083;2《Advanced Materials Industry》Editorial Department, Beijing 

100083) 

    Abstract    China has made strong efforts in the field of advanced material, and has narrow gap 

between overseas research level. We can foresee that advanced material is a key field  to the 

breakthrough of China's self innovation. This paper summarizes the industry condition of LED, 

TFT-LCD , polycrystalline silicon and  solar－pv, organosilicon ,lithiumion battery, Polyurethane 

and MDI, permanent magnet materials nano-materials and Ecomaterials. 
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